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متن پرسش

سلام علیکم: فیلم زیر فیلم کاملتر همان سخنرانی است که حاج قاسم آن جملات عظیم را با قسم جلاله

گفتند. https://www.telewebion.com/episode/2446534 این ایمان به انقلاب و رهبری آن

حیرت انگیز است. دعا کنید ما هم به آن حداقل کمی نزدیک تر شویم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این نشانهی بصیرتی است که حاج قاسم در إزای نظر به حقیقت متوجه

شده است. موفق باشید


